
vv LENS JJARVERSLAG BESTUUR 1988-1989 
 
Bestuur  
Het bestuur van LENS kende afgelopen jaar onderstaande samenstelling. Hierin ontbreekt de algemeen sekretaris, aangezien 
Aad Schijf per afgelopen jaarvergadering te kennen had gegeven te stoppen.  
De taakverdeling van het bestuur in het seizoen 1988-89 was als volgt:  
Ad Coret:   voorzitter  
Gerard v.d. Kleij:  penningmeester  
Ina v.d. Berg:   2e sekretaris  
Frans v. Dijk:   kommissaris zondagsenioren en zaalvoetbal  
Bert Pennings:   kommissaris jeugd  
Martien Warmenhoven:  kommissaris zaterdagsenioren.  
 
Kommissies  
De bezetting van de diverse kommissies was kwalitatief in orde, maar kwantitatief mankeerde er wel het een en ander aan.  
De zondagseniorenkommissie bestond uit:  
Luuk Verkijk,  
An Bergenhenegouwen,  
Willem v.d. Linden en  
Cees Bogisch.  
De zaterdagseniorenkommissie bestond uit:  
Jan Ham en  
de heer Spa.  
De zaalkommissie bestond uit:  
Fred Lancel.  
Aan het eind van het seizoen 1988-89 gaf Fred te kennen zijn werk in de zaalkommissie te willen beëindigen; een opvolger in 
de persoon van Ronald Bergenhenegouwen is gevonden. Wij wensen Ronald veel plezier in het zaalkommissiewerk.  
De jeugdkommissie bestond uit:  
Fred Grens,  
Peter Perreyn en  
Paul v.d. Steen.  
Peter heeft te kennen gegeven aan het eind van het seizoen 1988-89 zijn werk in de jeugdkommissie te willen beëindigen; 
een opvolger voor deze bijzonder hardwerkende kracht is nog niet gevonden.  
De redaktie bestond helaas dit seizoen uit maar één persoon t.w.  
Rob Pilon.  
De toto/lotto-zaken waren ook het afgelopen jaar weer in de goede handen van  
Gerard Kemperman  
en zijn medewerkers.  
 
Bar  
Wat betreft de bar mogen wij niet geheel ontevreden zijn. De barbezetting was redelijk tot goed te noemen. Helaas 
konstateren we nu dat er te weinig mensen zijn om te sluiten.  
 
Technische zaken  
Ons eerste zondagseniorenelftal werd in de 3e klasse B voor de twee maal tweede en in de HC cup werd de kwart finale 
bereikt.  
Het tweede van de zondag wist zich moeiteloos te handhaven. Zie verder de jaarverslagen van de diverse kommissies.  
De trainersstaf bestond het vorig seizoen uit:  
Piet v.d. Valk:   A-selektie zondag  
Hannie v. Spronsen:  Aselektie zaterdag  
Theo Hoefnagel:  B-selektie zondag  
en voor de jeugd  
Ton 's Gravendijk:  A  
Fred Grens:   B  
Edwin Coret:   C  
Rob v. Schaik:   D  
Gilbert Steenwijk:  E  
John v.d. Lubbe  kende zijn 2e jaar als technich coödinator. Het bestuur van  
LENS is bijzonder ingenomen dat hij ook het komend seizoen zijn werkzaamheden wil kontinueren.  
Zowel Piet v.d. Valk als Theo Hoefnagel beëindigden hun werkzaamheden aan het eind van dit seizoen.  
Piet v.d. Valk gaat naar Westlandia. Theo Hoefnagel blijft voor LENS werkzaam in onze jeugdafdeling, te weten trainer van de 
E-junioren.  
Hannie v. Spronsen continueerden zijn kontrakt bij onze zaterdagafdeling. Ton 's Gravendijk stopte per einde van het seizoen. 
De opvolgers zijn:  
Pim Westgeest:  A-selektie zondag  
Lex Glaudemans:  B-selektie zondag  
Emiel Gans:   A-junioren.  
 
Akkomodatie  
Naast het nodige kluswerk door de ook vorig seizoen aktieve groep oudere jongeren mag als grootste wapenfeit op 
onderhoudsgebied toch wel de vernieuwing van de verwarmingsinstallatie genoemd worden.  



Verder werd er een PC aangeschaft voor de administratie een nieuw stencil- en inbrandapparaat. Voor onze typiste een 
elektronische schrijfmachine, voor onze zonaanbidders een aangekleed terras. Ook de bestuurskamer onderging een 
broodnodige renovatie.  
 
Financiën en ledenbestand  
Hiervoor verwijzen we naar het financiële verslag van de penningmeester.  
 
Algemeen  
Met omni-sportvereniging SML worden de kontakten nog steeds uitgebouwd.  
Ondanks de gunstige financiële ontwikkeling, is een geringe verhoging van de kontributie (bondsgelden!) in de nabije 
toekomst niet geheel uitgesloten. Een intensiever kontakt met de verenigingen, die de velden van Escamp bespelen, wordt 
verder uitgewerkt.  
Wat het bestuur nog steeds zorgen baart is de over het algemeen te magere bezetting van de kommissies. Gezien het 
groeiend aantal leden moet het toch mogelijk zijn de kommissies kwantitatief beter te bemannen. Dit zal het komend seizoen 
dan ook prioriteit hebben.  
Tijdens de jaarlijkse Nieuwjaarsreceptie werden de volgende jubilarissen gehuldigd:  
De Heer Aaad Hoefnagel (50 jaar),  
de Heer Piet Krol (40 jaar) en  
Frans Disseldorp (25 jaar). 
 
Tenslotte  
Tenslotte staan wij hier nog een moment stil bij het overlijden van onze (oud-)leden  
Gerard Looijestein,  
Koos Haket en  
Johan Hamburger.  
Allen mensen die voor LENS het nodige hebben betekend en die het meer dan waard zijn herdacht te worden.  
Als laatste nog, zoals gebruikelijk, een woord van dank aan alle kommissieleden, leiders, trainers, medewerkers, 
adverteerders, sponsors en iedereen die zich op welke wijze dan ook voor LENS heeft ingezet.  
Ook het komend seizoen vertrouwen wij er weer op dat niet vergeefs een beroep op hen wordt gedaan. Het is voor hen en 
voor LENS echter wel te hopen dat zij niet de enigen blijven waarop een beroep gedaan kon worden.  
 
Het Bestuur.  
  
JAARVERSLAG ZONDAGSENIOREN 1988-89  
 
Bezetting  
In het seizoen 1988-89 bestond de Seko uit de volgende personen:  
sekretaris  Luc Verkijk  
materiaal  Cees Bogisch  
lid   An Bergenhenegouwen  
lid   Willem v.d. Linden  
 
Seizoenstart  
In de aanloop van het seizoen dachten wij, gezien de aangekondigde selektie-afvallers, met 9 elftallen de kompetitie in te 
gaan. Echter evenals de vorige jaren kwamen we bedrogen uit, Een 4e elftal bleek niet meer op de been te brengen, zodat 
besloten werd tot een aantalomzettingen. Het 8e werd teruggetrokken, het 5e werd gezien de sterkere samenstelling het 4e, 
en van de resterende spelers van 4 en 8 werd een 5e geformeerd. Een nogal ingewikkelde konstruktie lijkt het, maar het 
werkte.  
Half oktober mochten wij alsnog een kompleet nieuw elftal ontvangen. Dit bestond grotendeels uit ouders van reeds bij LENS 
spelende jeugdleden, en werd gezien alle voorgaande verschuivingen, als 10e elftal in de 5e klasse ingedeeld.  
 
Verloop seizoen  
In de regel is het gelukt, enige uitzonderingen daargelaten, dit seizoen de elftallen kompleet op het veld te laten aantreden. 
Enkele aanvoerdersbesprekingen hebben dit seizoen plaatsgevonden (3), waarin evt. problemen meestal tot tevredenheid 
met de aanvoerders werden opgelost.  
Door de zachte winter had de kompetitie een zeer voorspoedig verloop. Weinig afkeuringen zorgden ervoor dat de meeste 
elftallen reeds half april klaar waren met de kompetitie.  
 
Reslutaten in de kompetitie  
LENS 3 -een moeizaam seizoen. Helaas gedegradeerd uit de KNVB naar de afdeling.  
LENS 4 -na de omzetting een probleemloze middenmoter in de res. 1e klasse  
LENS 5 -door LENS 4 waren veel punten behaald. Na de omzetting toch ook van dit elftal nog enkele overwinningen in deze 
res. 2 klasse. Middenmoter  
LENS 6 -lang in de race om het kampioenschap. Uiteindelijk een 3e plaats in de res. 2e klasse  
LENS 7 -tot de laatste wedstrijd in de race om het kampioenschap in de res. 2e klasse. Kwamen uiteindelijk slechts 1 punt te 
kort.  
LENS 8 -teruggetrokken aan het begin van de kompetitie (zie Boven)  
LENS 9 -Helaas gedegradeerd uit de res. 2e klasse. Geen schande, want gezien de beperkte hoeveelheid beschikbare 
spelers moest helaas nog wel eens met te weinig mensen worden gespeeld.  
LENS 10 -eerst half oktober ingedeeld in de kompetitie in de res. 5e klasse. In het begin na een aantal nederlagen ging het 
steeds beter. Een goede middenmoter.  
 



Toernooien  
Voor alle elftallen was minimaal één toernooi aangenomen. De opkomst van de spelers was over het algemeen zeer matig. 
Met veel kunst en vliegwerk konden de elftallen nog enigszins kompleet aantreden. Geen goed visitekaartje voor onze 
vereniging. Hebben wij weer van geleerd.  
Het IM Jan Hop toernooi voor onze veteranen was een verhaal op zich. Op het laatste moment schreven twee verenigingen 
af. Met veel geschipper kon het toernooi beginnen. De dag zelf was, mede door het goede weer, toch weer geslaagd. 
Uiteindelijke winnaar van het toernooi waren de LENSveteranen.  
 
Hoe ging het verder  
Het vergaderen van de Seko gebeurde in de regel iedere maandagavond op LENS. De vaste dingen passeren dan de rubriek. 
Het kontakt met Frans van Dijk, die in het bestuur de Seko zondag in zijn pakket had, was voldoende.  
Ook is getracht te komen tot een aanzet voor een vorm van integratie met het zaterdagsenioren gedeelte van LENS. De 
bedoeling was meer samen over allerlei zaken na te denken en elkaar behulpzaam te zijn met de organisatie. Dit is er in dit 
seizoen niet echt van gekomen. Toch geven wij (zaterdag- en zondagseniorenkommissie) de moed nog niet op en zullen het 
dit seizoen opnieuw proberen om tot een vorm van samenwerking te komen.  
 
Toekomst  
Wat de toekomst zal brengen, lijkt niet zo vrolijk. De personele bezetting van de Seko is weer gereduceerd. Had in eerste 
instantie de gehele Seko het plan om op te stappen, het is er (gelukkig voor LENS!!!) weer niet van gekomen. Vervangers 
bIeken, ondanks intensieve speurakties nergens te vinden. Nog maar één jaar met de hand over het hart strijken en vaker een 
bloemetje mee nemen voor de vrouw. Alleen An Bergenhenegouwen wilde eens wat anders en besloot over te stappen naar 
het zaterdaggedeelte van LENS. Die zien we dus gewoon elke maandag weer aan de tafel.  
Toch nog even een serieuze noot. Het seniorenbestand vergrijst helaas nog steeds. Meer dan 80% van de niet geselekteerde 
senioren is ouder dan 30 jaar. Als deze tendens doorzet, zal LENS over pakweg 5 jaar misschien nog 4 of 5 zondagelftallen 
over hebben. Voorwaar geen al te rooskleurig vooruitzicht. Het lek zit 'm bij de overgang van jeugdspelers naar de senioren. 
Komt men niet bij een selektie dan is er geen goed alternatief. Elftallen bestaan uit vaste vriendenklieken en het is niet zo 
eenvoudig daarin te aarden, hetgeen natuurlijk ook aan de jeugdspelers zelf ligt. Wij hopen hierover in het komende seizoen 
met diverse mensen binnen LENS van gedachten te wisselen om wellicht tot een oplossing voor dit probleem te komen.  
 
Tenslotte  
Hoopt de Seko in het komende seizoen de onderstaande zaken te realiseren:  

- een familiedag voor alle senioren en A-kIassers (dus ook selektie)  
- een vlekkeloze kompetitie  
- een aantal leuke toernooien  

Prettig zou het zijn, indien wij nog de versterking kregen van één aktieve meedenker in de Seko, die af en toe eens wat tijd vrij 
wil maken voor een prima voetbalclub.  
 
Namens de Seko,  
Willem v.d. Linden.  
 
 
JAARVERSLAG ZATERDAGSENIOREN 1988-89  
Het afgelopen seizoen werd er met 4 elftallen aan de competitie deelgenomen. Klasse-indeling van de teams was:  
LENS 1 1e klasse,  
LENS 2 reserve 2e klasse,  
LENS 3 en 4 kwamen gezamenlijk uit in de 4e klasse.  
 
Algemeen.  
De zaterdagselektie werd dit seizoen in verband met vertrek van Peter Meefout getraind door Hannie van Spronsen. Als 
leiders van de elftallen fungeerden:  
LENS 1: Henk Gabel sr.,  
LENS 2: de eerste wedstrijden André Spa, later Gerard Sinke,  
LENS 3: Ben v.d. Nouland.  
Het secretariaat was ook dit seizoen onderbemand al werden er zo nu en dan hand en spandiensten verricht door  
André Spa. Aanvulling van het secretariaat is voor het volgend seizoen daarom een vereiste. De dames Lammy en Agnes 
Ham verzorgden op de woensdagavonden het hapje en droogje voor de selectiespelers. Door de geringe opkomst van de niet 
geselecteerden is er zo nu en dan na de selectietraining getraind onder leiding van Richard Blokpoel en René Keus.  
 
De resultaten  
De verwachting dat LENS 1 hoog zou eindigen, bleek juist te zijn. Door enkele onnodig verloren punten ontglipte ons wel het 
kampioenschap en moesten we ons tevreden stellen met een 3e plaats.  
LENS 2 deed het in vergelijking met voorgaande seizoenen iets minder en eindigde op een 8e plek.  
LENS 3 en LENS 4 eindigden respectievelijk 7e en 10e. Al met al mogen we spreken dat de zaterdagafdeling in verhouding 
met vorig seizoen redelijk gepresteerd heeft. Door de goede resultaten van LENS 1 was er een grotere belangstelling langs de 
lijn dan het seizoen1987-88.  
Toernooien  
BMT, DVj/Bizon, KRV, Ras, Wassenaar (veteranen).  
De prestaties van deze toernooien waren goed. Een prestatie stak er met kop en schouders boven uit en wel bij de veteranen. 
Hier werd op overtuigende wijze de Chris Bekooy-bokaal veroverd, dit onder de bezielende leiding van Joop Willems.  
 
Bedankt  
Namens de Seko wil ik iedereen bedanken, die zich in welke vorm dan ook, heeft ingezet voor de zaterdagafdeling van LENS.  



Enige namen mogen hier niet ontbreken, namelijk Michel Fortman, Peter Lankamp, Marinda en Gerard Sinke, die op een 
voortreffelijke wijze de feestavond ter afsluiting van het seizoen wisten te organiseren.  
 
Verwachting seizoen 1989-90  
Omdat er in de selectie praktisch geen mutaties zullen plaatsvinden, moet het zowel voor LENS 1 als LENS 2 mogelijk zijn het 
komend seizoen in de top van hun competitie mee te draaien.  
Bij de lagere elftallen zal door verschillende redenen een vrij groot aantal afmeldingen komen. Het zal daarom niet 
verantwoord zijn een 4e elftal in te schrijven voor de nieuwe competitie.  
Bij eventueel voldoende aanmeldingen voor of tijdens de competitie zal overwogen worden alsnog een 4e elftal in te schrijven.  
 
Te organiseren evenementen  
Trainingsweekend/dag; Toernooi; LENS 1- Oud LENS; Feestavond ter afsluiting seizoen.  
 
Jan Ham,  
Wedstrijdsecretaris Zaterdagafdeling LENS.  
 
 
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE 1988-89  
Elk seizoen met dezelfde zin te moeten beginnen is niet origineel maar wel de realiteit. Daarom doen we het nu maar weer. 
De jeugdkommissie was namelijk nog sterker onderbezet dan vorig seizoen. De samenstelling was als volgt:  
Fred Grens:   toernooisekretaris en trainer/leider van LENS B1 
Peter Perreyn:   de duizendpoot op de zaterdag  
Paul v.d. Steen:  jeugd- en wedstrijdsecretaris en leider van LENS F1  
Gelukkig werden we door verschillende mensen wel zo nu en dan geholpen, als we het vroegen, maar vooral op de zaterdag 
waren we toch dik onderbezet, mede ook door de dubbelfunkties van Fred en Paul.  
Helaas heeft nu ook Peter Perreyn besloten om volgend seizoen te stoppen met het jeugdkommissiewerk. De zaterdag was 
z'n zwaarste werkdag. Best wel leuk om te doen, maar beslist niet jaar in, jaar uit. Het spreekt voor zich dat dit een zware 
aderlating is. Vooral voor de zaterdag zal naar minder vrijblijvende oplossingen gezocht moeten worden, omdat Fred en Paul 
de dubbelfunkties blijven behouden.  
Voor de overige aktiviteiten zullen we toch ook moeten proberen om mensen binnen LENS te aktiveren. De twee 
overgebleven jeugdkommissieleden hebben daar beslist geen tijd voor. Wie wel???  
 
De jeugdelftallen en de resultaten  
We startten de kompetitie met 2 A-, 2 B-, 4 C- en 3 D-elftallen, alsmede 4 E- en 2 F-zeventallen. Door de aktiviteiten in het 
kader van de ledenwerfakties aan het begin van dit seizoen konden we al heel snel een F3, F4 en F5 inschrijven. Ook de 
andere elf- en zeventallen kwamen wat ruimer in hun spelers te zitten. Dit was ook wel nodig, omdat we lopende het seizoen 
toch nogal wat spelers hebben moeten afvoeren als lid.  
Over de resultaten kunnen we vrij kort zijn. De laatste LENSrevue van dit seizoen, tw. de Jong LENS, bevat alle informatie 
over de teams. De belangrijkste resultaten vermelden wij nog even:  

- het handhaven met gemak van ons A1 in de regionale klasse, lang werd zelfs meegedaan om de eerste plaats.  
- het handhaven van B1 in de B-promotieklas met een relatief zwak team en het feit dat er maar liefst drie teams 

degradeerden. Door hard werken (62x trainen en 60 wedstrijden spelen) bleef B1 erin.  
- het kampioensschap van LENS B2 en C3.  

 
Trainers en trainingen  
Ook dit jaar had iedere groep een aparte trainer, tw:  
A-selektie:  Ton ts Gravendijk  
B-selektie:  Fred Grens 
C-selektie:  Edwin Coret  
D-selektie:  Rob v. Schaik  
E-klassers:  Gilbert Steenwijk.  
Daarnaast was het de bedoeling dat de technisch coördinator, John v.d. Lubbe, zich met de begeleiding van de jeugdtrainers 
zou bezighouden. Vanaf december is dit door problemen binnen de vereniging wat in het gedrang gekomen. Afgesproken is 
echter dat hier komend seizoen weer aangewerkt wordt, zoals in het eerste seizoen. Dit zal dan met enkele andere trainers 
zijn, omdat Ton ‘s Gravendijk, Edwin Coret en Gilbert Steenwijk volgend seizoen geen tijd meer hebben.  
Voor het eerst sinds lange tijd hebben we voor de A-selektie iemand van buitenaf aan moeten trekken. Emiel Gans is het 
geworden, voorheen jeugdtrainer bij Westerkwartier en Die Haghe. Ronald Bogisch neemt de groep van Edwin Coret over en 
Theo Hoefnagel neem de E-selektie over van Gilbert Steenwijk. Besloten is om de trainers van de B-, C-, D- en E-selektie een 
kleine vergoeding te geven.  
De overige A-, B-, C-jeugd werd op vrijdagavond weer getraind door Arno v. Blitterswijk, die vanaf februari werd geassisteerd 
door Martin Ebben,een vader van een nieuw jeugdlid. De animo om te trainen was beter dan afgelopen jaar wat zonder meer 
ook te maken had met minder slecht weer.  
Ook volgend seizoen gaan beide heren hiermee door, maar dan alleen met de A- en B-jeugd De overige D-klassers werden 
getraind afwisselend door Cor Zeemeyer, Peter v. Zandwijk, Cock ZeIler en Joop Pronk. Cor, Gock en Joop hadden ook de 
JVSL-cursus met succes gevolgd. Voor het volgend seizoen gaan deze drie heren aan de slag met de overige C- en D-jeugd, 
terwijl de Heer Bijersbergen de keepers van de overige A-, B-, C- en D-jeugd gaat trainen.  
De woensdagmiddagclub was vanaf december in handen van Willem Blom, die ook de JVSL-cursus heeft gevolgd dit seizoen. 
Daarvoor werd dit door Fred Grens gedaan. De assistentie kwam veelal van ouders die er waren. Voor volgend seizoen, als 
we weer werken met een E-selektie i.v.m. het grote aantal E-klassers, zal Willem Blom naast de F-klassers ook de niet 
geselekteerde E-klassers gaan trainen. Het spreekt voor zich dat hij hierbij hulp nodig heeft. Op dit moment is deze nog niet 
gevonden.  
 



Toernooien.  
Voor alle teams werd weer een LENS-toernooi georganiseerd. Slechts het toernooi op Goede Vrijdag (C3, C4 en D3), 
alsmede de eerste dag van het tweedaagse international Paastoernooi (A-regionaal en B1) viel in het water. Voor C4 en D3 
hebben we dit nog op een andere dag kunnen laten spelen. Voor C3 was dit echter niet meer mogelijk. Zij hebben dan ook 
geen LENS-toernooi gehad. De nieuwe toernooiformule, minder wedstrijden maar wel langere, sloeg best aan. Minder 
wachttijden en sneller klaar zorgden voor vele leuke toernooien op LENS. Het nadeel hiervan is wel dat het in het klubgebouw 
minder druk is. Dat nemen wij op de koop toe. Het gaat in eerste instantie om het voetbal.  
Bij het aannemen van de uittoernooien gingen we selektiever te werk dan voorgaande jaren. Het gevolg was dat we minder 
saaie en langdradige toernooien hadden. Helemaal uitsluiten doe je dit nooit. Daarnaast waren er ook zeer leuke ervaringen 
bij, zoals het toernooi van Soccer Boys, RVVH, DFC, Oranje-Groen en de meerdaagse trips naar Forissimo en St.Odilienberg. 
Wel wat verder weg, maar wel veel leuker. Daar gaat het toch om. Volgend seizoen gaan we dan ook op deze weg verder en 
zullen we weer zoveel mogelijk toernooien laten spelen, zeker door de jongste jeugd en de selektie-elftallen. Voor de lagere 
juniorenteams hangt dit af van de animo van deze elftallen.  
 
Nevenaktiviteiten  
Ondanks de geringe bezetting van de jeugdkommissie hebben we vooral bij de jongste jeugd redelijk wat nevenaktiviteiten 
gehad, omdat een groep ouders zo aktief was. De herfstweek, die vorig seizoen zo'n succes was, bleef echter achterwege 
voor de gehele jeugd. Een alternatief voor de E- en F-jeugd hadden we wel in mei door hulp van bovengenoemde groep 
ouders. Daardoor konden wij ook een Sinterklaasfeest, een kerstmaaltijd en een Paasfeest organiseren. Toch hopen wij dat er 
weer eens iemand opstaat, die voor de hele jeugd aktief wil zijn. Met name de A-, B-, C- en D-klassers zijn sterk afhankelijk 
van wat de leiders doen. Kortom: er moet een feestkommissie komen voor de jeugdafdeling.  
Wat ook niet onvermeld mag blijven onder dit kopje is de bingoavond, die Carla Verhey voor de jeugdafdeling heeft 
georganiseerd. Naast het feit dat zo'n 100 mensen een gezellige avond op LENS hadden leverde het de jeugdkas ook zo'n f 
1.000,-- winst op.  
Als laatste vermelden wij ook nog de sportdag, die dit seizoen door het langer openhouden van veld 3 weer eens gehouden 
kon worden. Zo'n 90 jeugdspelers vermaakten zich opperbest. 's Avonds was er nog een feest voor A-regionaal, C1 en C2, 
georganiseerd door de leiders. Ook vele ouders waren hierbij aanwezig. Zo hoort het ook. Helaas een echt afscheidsfeest 
voor de lagere A-, B- en C-teams is niet geweest. Reden: gebrek aan organisatoren!!!  
 
Haagse jeugdselekties  
Ook dit seizoen was er weer een goed kontakt met Louis Krikke, trainer van de Haagse jeugdselekties. Diverse malen werd 
ook aangetreden tegen teams van de Haagse Jeugd. Ook hadden wij zelf vertegenwoordigers in de Haagse jeugdselekties.  
Hans Verhey, Machiel v.d. Berg en Michel Izendoorn (allen C1) waren vaste krachten in dit team, terwijl Robert Pronk (ook 
C1) in het schaduwteam meedraaide. Verder speelde Ted Heins (D1) nog meerdere selektiewedstrijden. Helaas voor hem viel 
hij op het laatste moment af.  
 
LENS t/m 21 jaar  
Ook dit seizoen heeft dit elftal een paar nuttige wedstrijden gespeeld. Helaas niet zoveel, omdat het nogal eens afgekeurd 
werd. Aan het einde van het seizoen kwam het toch nog twee keer extra in aktie, tw. tegen het Haags afdelingselftal en  
tegen een Amerikaanse jeugdselektie. Volgend seizoen willen we toch wat regelmatiger met dit elftal spelen bij voorkeur tegen 
landelijke elftallen van betaalde clubs.  
 
Internationaal voetbal  
Evenals voorgaande jaren proberen wij via zoveel mogelijk kontakten aan internationale wedstrijden te komen voor onze 
jeugdelftallen. Voor de jongens een leuke ervaring en tevens een goede leerschool. Het afgelopen jaar speelden we o.a.  
tegen teams uit Engeland, Wales, Schotland, Denemarken en Zweden en als klap op de vuurpijl nog tegen Amerikanen.  
 
Tot slot  
Een woord van dank gaat uit naar alle medewerkers van de jeugdafdeling. Namen zullen we niet noemen, want dan vergeten 
we er toch een paar en bovendien wordt dit verslag dan nog groter. Zoals het jaarverslag laat zien, hebben wij heel wat 
gedaan het afgelopen seizoen en zijn we ook het volgende seizoen weer heel wat van plan. Buiten de al aangehaalde dingen 
in het jaarverslag willen wij ook heel hard gaan werken om de discipline en de mentaliteit van onze jeugd te verbeteren. Dit is 
al met de trainers en leiders doorgesproken. Ook willen wij de jeugd op een agressievere maar wel sportieve manier laten 
voetballen zoals o.a. het systeem van FC Den Haag. Leuk om naar te kijken. Ook willen wij meer extra aktiviteiten voor onze 
jeugdafdeling. Ja, zeker wij willen best veel maar zo hoort het ook.  
Inslapen is fout en kost je erg veel leden. Wat wij dus hard nodig hebben is kader. Graag zouden wij wat mensen hebben die 
dat voor ons gaan zoeken via gesprekken. Zelf daar hebben wij geen tijd meer voor.  
 
Namens de jeugdkommissie  
Paul v.d. Steen, jeugdsekretaris.  
FEKO-ACTIVITEITEN 1988-89  
Deze stonden op een laag pitje. Een echte Feko was er niet. Half het seizoen meldde Anja Veraar dat zij wel in de Feko wilde. 
Ook Carla Verhey wil nu Feko-lid worden.   
Door de klaverjasploeg werd weer een drive georganiseerd. Er was de gebruikelijke nieuwjaarsreceptie en de 
medewerkersavond. Carla organiseerde een bingo, die niet zo druk werd bezocht als die van het jaar ervoor, maar de 
opbrengst voor de jeugd was goed.  
De kontakten met de festiviteitencommissie van SML liepen goed. SML had een nieuwjaarsreceptie een vergadering en een 
barbeque op LENS. Hopelijk blijven deze contacten goed lopen. Een groot feest voor het jubileum aan het eind van het 
seizoen 1989-90 zal vermoedelijk op LENS georganiseerd worden.  
De Feko hoopt in het seizoen 1989-90 meer te organiseren. Buiten Carla en Anja werden Jan Lamers en ondergetekende 
gestrikt om in de Feko plaats te nemen.  
 



Namens de FEKO  
René v.d. Steen.  
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